
BESTYRELSESMØDE  03.06.2024  
18.30-20.30 I  SKOLENS PERSONALERUM  
  
 

Tilstede: David, Hanne, Jesper, Tina, Louise, 
Christina, Gitte, Maja, Susanne, Sisse, Julie, Anne 
Katrine, Simone, Bjarne 

Fraværende: Pia, Mikkel 

Punkt Ansvarlig Type Tid Referat 

Spisning 

1. Godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt. 

David   .  

2. Konstituering af ny 
bestyrelse 

David B  Bestyrelsen har konstitueret sig 
David Ahle er formand 
Julie Aagaard Sørensen er næstformand 

3. Nyt fra Gullestrup 
Børnecenter  

 

Formanden  
Ledelsen  
Medarbejderne 

O  Formanden: 
- Bestyrelsesformand fra Stjernen og 

David har skrevet til alle 
byrådsmedlemmerne i forhold til 
tildelingsmodellen og den 
afdragsordning som følger, hvis der 
kommer ekstra midler fra det 
kommunale niveau 

- David deltog i mødet med Herning 
Vand omkring input og gode ideer i 
forbindelse med etablering af 
Løvbakkehuset. 

Ledelsen: 
- Afsked med Hanne og Freddy d. 3. 

juli 
- Marianne i Firkløveren går på 

efterløn. 
- Maibritt Mortensen starter i Anne 

Bruuns stilling efter sommerferien 
- SFO puljemidlerne er politisk 

godkendt for den resterende 
periode, så der skal ansættes igen 

- Kommende 1. og 2. kl. bliver 
samlæst efter sommerferien 

- 10.juni kommer den nye skolechef 
på besøg 

- 3..juni startede de nye børn i 
førskole, det er gået supergodt 

- Fantastisk bedsteforældredag i 
dagtilbud med 94 deltagere 

- Den nye legeplads er indviet 
- Der er kommet drikkedunke i 

børnehaven, det er en succes, nu 
ønsker vuggestuen at komme med 
på vognen 

- God belægning med 31 børn i 
vuggestuen 

- Der kommer ekstra hænder, da der 
kan ansættes medhjælper 

- Børnehave og vuggestue ser på en 
koordinatorfunktion i den 
kommende tid 

- Kompetenceudvikling af 
medarbejderne, i Herning 
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kommune skal medarbejderne 
arbejde efter Herning model. Den 
kommende tid vil, der være en del 
på kursus. Det vil give en 
udfordring på personalesiden.Kan 
vi opfordre til, at man holder 
børnene hjemme, hvis muligt? 

- Der er kommet ny lovgivning i 
forhold til skærmbrug i 
daginstitutioner pr. 1.7.24  

 
Medarbejderne: 
 

- Der er startet mange nye ansigter 

4. Evaluering af 
morgenmadsordning 

Susanne O  Forældrene oplever en ro i børnehaven om 
morgenen. Forældrene oplever ikke i 
samme grad som tidligere, børn der er kede 
af det. 
 
Vuggestuens børn kommer en halv time 
tidligere end før, for at nå morgenmaden. 
Som løsning kunne forældrene selv give 
dem morgenmad med, så børnene kunne 
spise den som en madpakke. 
Punktet sættes på dagsorden til næste 
bestyrelsesmøde 

5. Foto i dagtilbud Susanne D  Der bliver taget gruppebilleder i hverdagen i 
dagtilbud 
Der tilbydes, at der tages portrætbilleder en 
lørdag, bestyrelsen varetager åbning og 
aflåsning af døre  

6. Valg af kontaktpersoner til 
klasserne og drøftelse af 
indholdet til 
forældremøderne. 

 

Sisse D/B  0.    kl.  David & Julie 
1-2. kl.  Christina & Louise 
3.    kl.  Tina 
4-5. kl.  Anne Katrine 
6.    kl.  Maja & Gitte  
 
Firkløveren: David 
 

0. Evaluering af årets arbejde 
i bestyrelsen – ønsker til 
den nye bestyrelse 

 

Sisse O  Sisse præsenterer en lang liste med ting, 
der er arbejdet med bestyrelsesåre 2023-
24. 
I kommende bestyrelsessår foreslåes det, 
at den røde tråd og den gode historie om 
Gullestrup den overordnede bjælke for 
indsatserne. 

1. Evt.      


